
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

FORMANNSKAP 
 

Møtedato: 13.11.2013 Fra kl. 13:00 Til behandling: Sakene 100/13 - 100/13 

Møte nr: 11/2013 Til kl. 14:05 Møtested: Administrasjonsbygget, møterom 1 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Siv Anita Johnsen Brekke, Ronny Borge, Hege Harsvik, Hege Elisabeth Larsen Skoglund, Trine 

Nordvik Løkås, Jørn Stene, Arne B. Vaag.  

 

Varamedlemmer: 

Marit Stemland. 

 

Andre: 

Rådmann, kommunalsjef, prosjektleder, formannskapssekretær. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 13.11.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr             den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  13.11.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagorden: 

 Orientering i sak 100/113 fra rådmannen. 

 Jørn Stene (FL): 

1. Utvikling av sentrum. Er det noen tiltak kommunen kan gjøre/bidra med? 

Gatevarmeprosjektet er ikke gjennomført. Kan ordfører og rådmann ta et møte 



med de 2 initiativtakerne og finne ut om det er noe vi kan bidra med? Kan det bli 

et prøveprosjekt i 2014/2015. Er det noe vi kan få opp som sak i formannskapet? 

2. Fremlegging av budsjett fra rådmannen 18. november 2012 – Formannskapet var 

invitert. Hva er tidspunkt? 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

Ordfører svarte. Har hatt møte ang. gatevarme og vi har strukket oss langt. Arbeider med 

prosjekt som skal gi sentrum et løft f.eks. allaktivitetshus. 

Varaordfører svarte. Drifta er ikke problemet, men en investering må til. 

Ordfører tar et møte sammen med Fauna og gir tilbakemelding til formannskapet. 

 

 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

100/13 SULITJELMA SKOLE - TILLEGGSARBEIDER 

 

 

 

 

 

 

  



100/13: SULITJELMA SKOLE - TILLEGGSARBEIDER  
 

NY INNSTILLING: 

 

 

 

FOR-100/13 VEDTAK-  13.11.2013 
 

Rådmann orienterte og framla et notat i møtet. 

 

Ronny Borge (H) foreslo: 

Saksutredningen tas til etterretning. 

 

Skolen i Sulitjelma ferdigstilles innenfor en ramme på inntil 95 MNOK. 

 

Beløpet innarbeides i budsjettet for 2014. 

 

 

H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Saksutredningen tas til etterretning. 

 

Skolen i Sulitjelma ferdigstilles innenfor en ramme på inntil 95 MNOK. 

 

Beløpet innarbeides i budsjettet for 2014. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


